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Vi vil få gjort noe i kommunen vår – bli med du også!

Er VA avgiftene 

rettferdige?

Askøy må bli en JA kommune

Alt om kommunestyrevalget 2023
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Askøy må bli en JA kommune!
Jeg får stadig spørsmål om: Hvorfor skjer 

det ikke noe her på Askøy?- og som følges 

opp med: Hvorfor er det så mye negativt?

Det som fremføres i slike samtaler er 

etterlysning på avklaring om Kleppestø-

planen, Arealplanen, Munkebotn aktivitets-

senter osv. osv. Og så følger mange opp 

med spørsmålet om hvorfor skjer det så 

mye på Sotra? 

Et annet spørsmål er, hvorfor er det så mye 

uenighet i kommunestyret?

Ikke lett å  svare enkelt på slike spørsmål.

Men skal jeg prøve med et enkelt svar må 

det være, vilje.

Vilje eller manglende vilje, ja av og til også 

vrangvilje.

Jeg for min del mener vi må legge bort 

negativiteten og være mer villig til å    

inngå kompromisser.

Derfor mener jeg at vi må snu negativitet 

til positivitet. 

Derfor går jeg til valg på at :

Askøy må bli en JA kommune.

Vi vil få gjort noe i kommunen vår – bli med du også!

I dag kan du lese om:
• En bedre hverdag for alle     Side  2 

• Askøy må bli en JA kommune  Side  3

• Til høsten går prisene igjen opp  Side  4

• Ny Barneskole på Erdal  Side  5

• Helse, og møteplasser for eldre Side  6

• Gratis tannbehandling    Side  7

• Ikke la deg lure vi er for alle  Side  8 og 9

• Næring – handle lokalt  Side 10

• Tipp og Vinn valgresultatet  Side 11

• VA avgiftene må endres  Side 12

Grethe Irene F. Hæggernæs 

Ordførerkandidat 

Pensjonistpartiet



Vi vil få gjort noe i kommunen vår – bli med du også!

Til høsten stiger prisene igjen

Klarer du mere?

Med økte priser på strøm blir det 

dyrere å produsere, da blir også 

matvarer og andre priser dyrere. 

I tillegg slår siste renteøkning inn 

etter ferien.

Er det rart man spør:
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• strømmen

• matvarene 

• alt blir dyrere

Pensjonistpartiet er imot eiendomsskatt og nå 

kommer Støre regjeringen med enda en ny!

Eiendomsskatt skiller seg fra all annen skatt. Den er ikke knyttet til 

familiens inntekt, formue eller belåningsgrad og har ingen sammenheng

Med betalingsevnen din.

Den er dårlig egnet til å utjevne forskjeller og rammer for vanlige folk 

og familier, og særlig for dem med lav inntekt.

Derfor innfrir ikke denne skatten prinsippet om "yt etter evne". – 

som er denne regjeringens mer eller mindre slagord. 

I tillegg til eiendomsskatt – holder nå Støre regjeringen på med å lage 

en ny skatt- nemlig «fordel for å bo i egen bolig» - 

Av det beløpet må du skatte 22 prosent. Dette blir en skatt som du må betale årlig.

Eks: Bolig verdi 5 mill. (1 % av 5 mill er: 50.000.-. Så 22% skatt som forslaget er: 50.000.- * 22% 

= 11000 kr som du må betale ekstra hvert år.)

Rune Steffensen
 kandidat for PP



Vi vil få gjort noe i kommunen vår– bli med du også!
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Vi vil få gjort noe i kommunen vår– bli med du også!

Vi må fokusere på den gode folkehelsen

Vi håper at dette er noe hele det politiske miljø vil støtte.
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Jan-Ove Berntsen
Leder PP Askøy

Mangeårig helsearbeider på Askøy Jan-Ove Berntsen setter her  

fokus på viktigheten av en god folkehelse. 

Trenden er helt klar. Folk lever lenger og vi blir flere og flere og

presset på helseinstitusjonene større og større. 

Vi kan få det mye bedre i alderdommen både fysisk og psykisk om 

vi startet tidlig med å ta vare på egen helse. 

Det å ta vare på egen helse er en investering som gjøre oss mer og 

mer robuste til å klare oss selv i en tid der det legges opp til at vi 

alle skal bo lengst mulig hjemme.

Skal vi klare det, er det svært viktig at samfunnet legger til rette 

med gode og treffende tilbud. 

Sosiale møteplasser og gode frisklivstilbud er det vi politikkere må 

legge til rette for i vår kommune, sier Jan-Ove Berntsen.



Vi vil få gjort noe i kommunen vår– bli med du også!

Viste du at barn og unge i Vestland fylke 

har gratis tannbehandling til de er 18 år.  

Og at 18 til 24 åringer får hele 75 % rabatt?
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Vi i Pensjonistpartiet vil at Vestland fylke skal gi tannhelse-

tilbud også til eldre.

Dette har vi tatt opp i Fylkestinget i inneværende periode, men 

ikke fått flertall for.

Vi mener at Vestland fylke sine midler også skal fordeles på 

den eldre del av befolkningen.

Er du enig med oss?

Husk derfor å stemme på Pensjonistpartiet i fylkestingsvalget.
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Vi vil få gjort noe i kommunen vår – bli med du også!

Ikke la deg lure - vi er for alle

Ja du leste riktig. Pensjonistpartiet (PP) er for alle.

Vi har medlemmer i alle aldre, så ikke la deg lure av navnet.

Vi har flere tusen medlemmer og mange hundre tillitsvalgte.

Alle disse står på hver dag for at vi alle skal få en bedre hverdag. 

Fra nord til sør og fra øst til vest, over hele landet er det PP lag.

I dette magasinet vil du se noen sider av vårt partiprogram.

Og du vil oppdage mange saker som vi brenner for.

Ta en titt igjennom magasinet og bli bedre kjent med oss.

Vi tror du vil bli positivt overrasket.

Lykke til!



Vi vil få gjort noe i kommunen vår– bli med du også!
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I en JA kommune må vi handle lokalt.
Askøy har stor handelslekkasje. Mange reiser fra 

Askøy til Sartor og Vestkanten for å gjøre helge- 

og annen handel. 

Joda, tilbudet er langt bredere og for mange bedre, 

men har du lurt på hvorfor?

Årsaken er flere og sammensatt og har utviklet 

seg over tid. Vi må 50 år tilbake i tid for å finne

noen av de bakenforliggende årsakene.

Sotra fikk bro lenge før Askøy. Broen samlet de tre 

kommunene Fjell, Sund og Øygarden til et felles knutepunkt ved Sartor.

Driftige Sotraværinger så derfor muligheten til å samle seg om å etablere et stort kjøpe- 

senter på Sartor. Det ble en suksess og denne suksessen er blitt utvidet mange ganger siden.

Sartor er nå et av regionens største kjøpesenter og mye av suksessen skyldes manglende 

konkurranse fra interne sentre andre steder på Sotra..

Hva så med Askøy. 

Allerede i Sørensen og Bjørkås tid som ordførere, ble det klart at Askøy også skulle få bro.

Driftige kjøpmenn gikk da sammen og fikk etablert Kleppestø Torg ved kommunens ferge-

terminal i Kleppestø og det som i fremtiden skulle bli kommunens kollektivknutepunkt.

Kleppestø Torg åpnet i 1976. Det ble en suksess, men en kortvarig suksess. Et næringsliv 

som ikke samhandlet slik det ble gjort på Sotra. Det ble Senterkonkurranse internt på øyen. 

Strusshamn, Nedre Kleppe, Florvåg og Ravnanger ville også ha sin del. Derfor har vi ikke 

et senter med den bredden som på Sotra.

Når så vi i 1992 også fikk vår bro startet kundestrømmen til Sartor Senter. I tillegge var det 

etablert et stort flott kjøpesenter i Loddefjord, Vestkanten.

I forhold til disse sentrene ble Kleppestø Torg en lettvekter. Så ble det prøvd å utvide 

Kleppestø Senter. Det ble bygget sammen med møbelsenteret til Grønnevik og fikk en solid 

arealutvidelse. Men folk hadde allerede etablert  sine kjøpevaner, de skal til Vestkanten og 

Sartor, drivstoff og bompenger blir fort dekket av gode tilbud blir det hevdet.

Hva har dette med at Askøy må  å bli en JA kommune å gjøre? - Jo det ligger mye i  dette. 

Næringslivet i Askøy har lansert en kampanje som heter «Handle lokalt»

Kan vi alle, litt etter litt, snu trenden vil vi få mere robuste Sentre på Askøy i motsetning til 

det vi opplever i dag der sentrene fylles opp med Frisørsalonger, Brillebutikker og Apoteker.

Vi må alle gå i oss selv og spørre: Hva kan vi gjøre for å sikre et godt mangfold med 

butikker og bransjer? Jo vi kan si JA til å «handle lokalt», dvs. handle på Askøy.

Vi vil få gjort noe i kommunen vår – bli med du også!

Av: Kurt Johnny Hæggernæs Gruppeleder PP 

og tidligere medlem av Næringslivsforeningen



TIPP ASKØYVALGET OG 

VINN ET HOTELOPPHOLD!
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Jeg mener at Pensjonistpartiet får 

_______ % i Askøy og _____ mandater

Ja______ jeg melder meg inn i PP

Navn:

______________________________________

Adresse:

______________________________________

Postnr./sted:

____________    ________________________

Tlf:

____________________

E-post:

______________________________________

I år er det rekordmange parti som stiller 

til valg i Askøy. 

Vi lurer hvem som klarer å tippe rett 

resultat for Pensjonistpartiet (PP).

Til opplysning kan nevnes at ved valget i 

2019 fikk PP  4,7 % og to delegater i 

kommunestyret.

Fyll ut kupongen, klipp den ut og legg 

lever den på posten. Porto er betalt.

Om du ønsker å bli medlem er sett kryss 

på kupongen. Kontingenten kr. 200,- og 

du får halv pris som ny medlem første 

året.
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GODT VALG

Er du enig med oss om at vi må gjøre noe 

med VA avgiftene i vår kommune?

JA
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